
 

 

Medlem af Folketinget Flemming Møller Mortensen (S) har den 22. juni 2017 stillet 

følgende spørgsmål nr. S 1343 til sundhedsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 1343: 

”Finder ministeren det tilfredsstillende, at Sundhedsstyrelsen - set i lyset af den sidste 

diskussion omkring NAT-screening i Folketinget - har besluttet at bevare NAT-scree-

ning, uden at orientere Folketinget om denne beslutning?” 

 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at regeringen har besluttet at bibeholde NAT-screening af donorblod, 

da besparelsen ikke var så stor som forudsat, og da NAT-screeningen giver en ekstra 

sikkerhed for patienterne. Der er sammen med finanslovsaftaleparterne tilvejebragt 

finansiering hertil.  
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